
Styrelsemöte v. 5

Datum: 2023-01-31

Tid: 12:15

Plats: Fooajén

Närvarande: Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus
Hellström, Axel Hamliton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

1 Mötets öppnande

2 Formalia

Val av justerare

Linus Hellström valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

3 Senaste mötesprotokoll

Senaste mötesprotokollet togs sektionsflotten upp, Ella fixade Q+ sidan samt formulär för flotten, Även inven-
tering av Fooajén skulle ske. Utöver detta pratades det om naturvetarfesten som DV ska st̊a för.

4 Lägesrapport

Johan: Ett till km möte, folk är överens om at orbi är de nya om de ska vara nytt. Dock har UTN valt att
signa längre hitract. Tryckeriet har svarat och undrar när ovvarna ska komma dit s̊a de kan börja. Behöver
bestämma logistiken kring att frakta ovvarna. Utöver det s̊a preppas det för pubrunda samt naturvetarfesten,
efter möte med värmlands nation s̊a ser det fördelaktigt ut för DV.
Axel: Designat klart hoodies och ska beställa, inventerat Fooajén.
Samuel: tillg̊ang till alla konton. Saknar bara en nyckel. Ella ska skicka kvittot för hemsidans uppeh̊all. Behöver
snacka om vilka event vi vill ha sponsring av Johannes. Behöver en lista över koncept och ideér.
Filippa: Evengemang kan vara digital skattjakt med kandidat och masterstudenter samt en spelkväll. P̊a b̊ada
eventen är det viktigt med gratis mat
Ella: Fixat med formulär och hemsida samt lite kvitton
Markus: Saknar gmail till sekreterare men annars bra
Emil: Studier̊ad gick bra, programr̊adet gick igenom kursplaner. Viktigt att göra DV-event s̊a pengar är i
systemet s̊a de inte tar bort det
Linus: Orbi ser bra ut
Robin: Arbetar p̊a bra
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5 Mötesfr̊agor

Priser i fooajén

Efter inventering av Fooajén och checkning av hur det nuvarande systemet av betalningar sker s̊a har det
uppkommit att DV för tillfället g̊ar back p̊a denna front men inte p̊a grund av stöld utan för den fraktkostnad
som sker vid inköpet till Fooajén. Detta innebär i sin tur att nya möjligheter att köpa in en ny kyl och frys
samt höja priser p̊a vissa specifika varor behöver ske. Främst de mest s̊alda varorna som läsk och billys. Utöver
detta s̊a ses det över om nästa inköp även ska införskaffa mer vegetariska och veganska alternativ. Dock s̊a sker
nästa inköp när nästan allt har s̊alts s̊a att DV g̊ar positivt ut fr̊an bulkköpet, detta innebär att nästa inköp
skjuts p̊a p̊a obestämd tid.

Styrelsehoodies

Efter intern röstning valdes de röda hoodiesarna. Beställning av dessa sker idag.

6 Övriga fr̊agor

Overaller: Det behövs en bil för att frakta ovvarna till tryckeriet.
Flotten: P̊a söndag är sista dagen att anmäla en DV flotte och f̊a sponsring av den.
Högtalare: Axel har green ligth för att leta ny högtalarae(soundboks) för sektionen.

7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 13:08

Sekreterare Markus Eriksson

Ordförande Robin Forslund

Justerare Linus Hellström
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